

JATI DIRI PELAJAR UNIVERSITI AWAM

Pemahaman Penghayatan dan Pengamalan

Buku ini membincangkan tentang tahap jati diri pelajar aliran pendidikan di lima buah Universiti Awam bertaraf Universiti Penyelidikan. Buku yang dihasilkan melalui geran penyelidikan FRGS/1/2015/SS06/UKM/01/1 yang dibiayai sepenuhnya oleh Kementerian Pendidikan Tinggi Malaysia ini mengkaji tujuh elemen jati diri pelajar, iaitu agama, ilmu, nilai, bahasa, budaya, perpaduan dan semangat nasionalisme dalam kalangan pelajar. Setiap jati diri tersebut diukur berdasarkan konstruk pemahaman, penghayatan dan pengamalan, iau sejauh mana pelajar-pelajar ini memahami, menghayati dan mengamalkan ketujuh-tujuh elemen jati diri sepanjang bergelar pelajar dan kehidupan. Pada akhir kajian, dihasilkan satu instrumen jati diri berdasarkan ketujuh-tujuh jati diri. Instrumen ini amat sesuai sebagai salah satu alat untuk memilih calon guru yang ingin memasuki program-program pendidikan di Fakulti-Fakulti Pendidikan, Universiti Awam ataupun di Institut Pendidikan Guru. Secara keseluruhan, tahap pemahaman, penghayatan dan pengamalan pelajar Universiti Awam masih kukuh dalam aspek agama, ilmu, nilai, bahasa, budaya, perpaduan dan semangat nasionalisme. Jati diri mereka masih kukuh dan kuat walaupun diasak dengan pelbagai cabaran masa kini. Buku ini juga amat sesuai dijadikan sumber rujukan kepada pelajar yang mengkhusus bidang pendidikan, guru, pensyarah, pihak kerajaan, pihak NGO dan lain-lain pihak berkepentingan yang mengkaji akan kepentingan pembentukan jati diri negara bangsa.

ZAMRI MAHAMOD, Ph.D. ialah Profesor dalam bidang Pendidikan Bahasa Melayu dan Pendidikan Guru di Pusat Penyelidikan Inovasi Pembelajaran dan Pengajaran, Fakulti Pendidikan, UKM. Mula berkhidmat di UKM pada tahun 1999 hingga kini. Sepanjang perkhidmatan, beliau telah banyak menghasilkan jurnal, buku, prosiding seminar. NIK MOHD RAHIMI NIK YUSOFF, Ph.D ialah Profesor di Pusat Penyelidikan Inovasi Pembelajaran dan Pengajaran, Fakulti Pendidikan, UKM. Bidang kepakaran beliau ialah Pendidikan Bahasa Arab dan Kurikulum. Mula berkhidmat di UKM pada tahun 1998 hingga kini. Sepanjang perkhidmatan, beliau telah banyak menghasilkan jurnal, buku, prosiding seminar. MOHD MAHZAN AWANG, Ph.D ialah Pensyarah Kanan di Pusat Penyelidikan Pendidikan dan Kesejahteraan Komuniti, Fakulti Pendidikan UKM. Bidang kepakaran beliau ialah Sosiologi Pendidikan. Sepanjang perkhidmatan, beliau telah banyak menghasilkan jurnal, buku, prosiding seminar. E-mel: mahzan@ukm.edu.my.



JATI DIRI PELAJAR UNIVERSITI AWAM *Pemahaman Penghayatan dan Pengamalan*

Zamri Mahamod
Nik Mohd Rahimi Nik Yusoff
Mohd Mahzan Awang

PENERBIT
UKM PRESS

JATI DIRI PELAJAR UNIVERSITI AWAM

*Pemahaman
Penghayatan
dan Pengamalan*



Zamri Mahamod
Nik Mohd Rahimi Nik Yusoff
Mohd Mahzan Awang